
Van: 
Verzonden: donderdag 25 november 2021 18:03 
Aan: Omgevingsvisie  
Onderwerp: reactie op Omgevingsvisie gemeente Dalfsen 

 
Goedendag,  
 
Graag deel ik in deze mail onze mening op het ontwerp OmgevingsVisie Dalfsen. De op- en aanmerkingen 
rondom de vernieuwde N348 en de invloed ervan op ons woongenot en de leefomgeving vindt u hieronder.  
 
 

 De geluidsoverlast van de N348 is sterk toegenomen. Het afremmen en optrekken voor de stoplichten 
van vooral vrachtwagens en motoren veroorzaakt veel lawaai. 

 Een zomerdag in de tuin wordt overstemd door de oneindige geluidsstroom van razende auto’s, 
vrachtwagens en motoren.  

 Het verkeer op de n348 neemt steeds meer toe, waardoor de overlast ook constanter is geworden. 
Het begint ’s ochtends om zes en neemt pas rond acht uur in de avond af.  

 De snelheid ligt ver boven de eerder beloofde 70 km.  

 Voor de aanleg van de nieuwe weg zijn struiken en bomen weggehaald, deze zouden teruggeplaatst 
worden maar dat is tot op heden niet gebeurd. Het gaat om het stuk vanaf het gezondheidscentrum 
tot voorbij de stoplichten. 

 Tijdens info avond werd gezegd dat geluidsoverlast tot een minimum terug zou worden gebracht door 
gebruik van geluiddempend asfalt. Het asfalt lijkt meer lawaai te maken dan wat er lag. 

 Naast de geluidshinder van de N348, is ook het lawaai vanaf de Vilstersestraat enorm toegenomen. De 
straat is drukker dan ooit, terwijl beloofd werd dat het verkeer er juist zou afnemen. Bijna niemand 
houdt zich er aan de 30 km/h waardoor het afremmen en optrekken voor de verkeersdrempel veel 
extra lawaai met zich meebrengen. Om over de vrachtwagens die er zonder remmen overheen razen 
nog maar te zwijgen.  

 Los van de geluidsoverlast is de Vilstersestraat heel onveilig geworden. De bocht, of met name de 
afslag van de stoplichten naar het dorp is onoverzichtelijk en te krap. Door tegenliggend verkeer wordt 
er voor het gemak ook graag afgesneden. Verder is er tot aan de kruising met de DC Keerstraat geen 
ruimte voor fietsers en voetgangers. 

 Hoe gezond is het wonen hier nog? Luchtvervuiling door zowel het (vele afremmen en optrekken van) 
verkeer als door de intensieve veehouderij in de naaste omgeving. De stoep slaat er zwart van aan, 
wat ons zorgen baart.  

 
 
Zoals u leest is de negatieve impact van de vernieuwde N348 op ons dagelijkse zijn groot. We ga ervan uit dat u 
onze punten binnen het team Omgevingsvisie in behandeling neemt en zien een terugkoppeling ervan graag 
verschijnen.  
 
Alvast bedankt. 
Vriendelijke groet, 

Lemelerveld 
 
 

 


